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Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 
 
Datum: 2023-11-28—2023-11-29 
Plats:  Skype  
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande  Alena Barzngi, vice ordförande  
Magnus Blomqvist, studieorganisatör  Anna Ahnlund, ordinarie       
Catharina Backelund, ordinarie   Christer Blom, ordinarie    
Fredrik Bergman, ordinarie  Linda Ivung, ordinarie     
Jessica Saverstam, ersättare 
Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 7)  
 
Förhinder: 
Linus Ohlson, ordinarie 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen fastställs med följande tillägg under  
 

- § 6 Resor rättsväsendenätverket (Magnus) 
 
Jessica utses till granskare. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-08 
Genomgång av föregående protokoll.  
Sanna påminner ag om vår medverkan vid NOR. Frågan om hur regionerna arbetar 
och följer upp kränkande särbehandling – parkeras, inför möte med ag centralt.  
 
Protokollet läggs därefter till handlingarna. 
 
§ 4 Rapporter från verksamheten   
Förhandlingar 
Magnus har begärt en förhandling med ag i Väst gällande lön för nyanställda BF och 
TL. Förhandlingen sker på fredag.  
 
Fredrik informerar gällande den tvisteförhandling som varit, protokollet från 
förhandlingen är inte justerat än.  
 
Förvar 
Styrelsen diskuterar förvaret i Göteborg.  
 
Anna informerar att de har sett en minskning i sjukfrånvaro på förvaret i Syd, då 
måltidsuppehåll är infört i nya schemat. Förvarens gamla schema borde lyftas upp 
centralt – för återinträde. Sanna tar med sig frågan. Natalie- alla förvar gjorde väl en 
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utvärdering av sina scheman. I GD uppdraget, Inriktning för strategisk utveckling av 
förvarsverksamheten, som ska redovisas i december, frågan är väl om det kommer ut 
något där.  
 
Kollektivavtal endagstraktamente resor 
Alena och Anna har fått uppdraget att titta på detta. Alena informerar att i Väst där 
togs frågan upp med ag. Frågan behöver tas med ag centralt då ersättningen är en del 
och arbetsmiljön är en annan del.  
 
Styrelsen diskuterar kring föreskriften: arbetsplatsens utformning, där handlar det om 
hur man ska kunna äta. Frågan om hur ag löser matutrymmet behöver ställas. 
Sektionerna får tillsammans med HSO i regionerna ställa frågan till ag.  
 
Klämdagar 
Inget nytt har hänt. ST har haft möte med HR i juni, därefter har de skjutit fram mötena 
under hösten. Vi anser att ag förhalar frågan. Nästa möte är inbokat den 14 december. 
Fredrik deltar.   
 
Ordförandekonferens 
Sanna informerar kort från ordförandekonferensen som var förra veckan. Det var 
bland annat två föreläsningar gällande klimatfrågan och AI. Dag två innehöll 
gruppdiskussioner gällande fackligt arbete i en ny tid.  
 
Rättsväsendenätverket 
Nästa möte är beslutat till den 16-17 januari. Syftet är då att se över motioner och  
nomineringsförfarandet. En tydlig målformulering och ramar behöver sättas för alla 
grupperna: utbildning, RALS och arbetsmiljö. Fyra deltagare från varje avdelning 
kommer vara med.  
 
Anna informerar utifrån den arbetsgrupp hon deltar i. Utbildningspaket till AO som SIS 
och Kriminalvården tagit fram. Nästa träff är den 15 december.  
 
Övriga rapporter 
Magnus informerar att arbetet med befattningsstrukturen fortsätter men att ST har lyft 
att roller och titlar cirkulerar olika och att det leder till begreppsförvirring. Förhandling 
av nya roller kan komma att ske övergripande i mars nästa år. Synpunkter ska 
inhämtas. 
 
Linda informerar om den stora organisationsförändring som är på gång i region Nord. 
Riskbedömningar ska genomföras och ett antal nya enheter ska starta upp.  
 
Alena informerar att fyra nya enheter samt en ny sektion startar upp i region Väst. 
  
§ 5 RALS 
Avdelningen har genomfört flera informationsmöten, via Skype, angående avtalet och 
val av modell. Ungefär kring tjugo medlemmar deltog per tillfälle.  
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Styrelsen diskuterar planeringen inför kommande traditionella förhandlingarna. 
Underlag har börjat komma in till vår GB-låda och sista dagen att välja modell är den 1 
december. Ett planeringsmöte bokas in på fredag nästa vecka för oss som ska 
förhandla.  
 
Besked från SSC att de inte har möjlighet att betala ut den nya lönen i januari och 
februari beror på att de tidsmässigt inte klarar av detta i och med jul och 
nyårsledigheter.  
 
Magnus informerar att i region Väst har ag informerat att tidsbegränsat anställda inte 
ingår. Förhandling sker med ag på fredag, då ST har inskrivet i avtalet att 
tidsbegränsat anställda ingår.  

 
§ 6 Ekonomi 
Catharina redogör kring ekonomin som är fortsatt god. 
 
Catharina redovisar uträkningen för kommande anslag till sektionerna enligt 
underlaget.  
 
Beslut: Styrelsen beslutar om anslag för 2024 till sektionerna enligt nedan: 
 

Sektion Medlemsantal 2023-10-31 x14 kr x12 mån. = 
168 kr 

Nord  1006 169 008 kr 

Syd    995 167 160 kr 

Väst    499   83 832 kr 

 
Avdelningen har tidigare fastställt att medlemsanslaget till sektionerna är 14 kr per 
medlem och månad. Eventuellt överskott i sektionerna överförs tillbaka till avdelningen 
i slutet av december 2023 och anslagen betalas ut i början av januari 2024.  
 
Styrelsen diskuterar placering av pengar. Frågan följs upp på januarimötet.  
 
Beslut: Styrelsen beslutar att avdelningen står för resor och ev. logi till 
rättsväsendenätverkets möten.  
 
§ 7 Arbetsmiljö 
Styrelsen diskuterar aktuella arbetsmiljöfrågor. 
 
Nytt möte i december med HR gällande uppföljning hantering av kränkande 
särbehandling. En kvalitetsgranskning bör göras för att ha något att utgå ifrån. Det 
finns brister i hela processen. När rutiner tas fram så behövs även utbildning. 
Styrelsen diskuterar kring feelgoods roll att utreda kränkande särbehandling eller inte.  
 
Sanna informerar från mötet med HR och Origo Group gällande 
medarbetarundersökningen. Oklart vilken plan ag har för att omhänderta resultaten. 
ST tycker att en särskild frågeställning behöver finnas med för våra chefer. Nästa möte 
är den 6 december.   
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Sanna återkopplar kort från det senaste mötet med övriga ATO och HSO. Där ställdes 
frågan hur långt vi har kommit gällande skyddsområden och instruktionen. Sanna 
klargjorde tydligt att skyddsorganisationen är facket och skyddet tillsammans samt hur 
viktigt det är med samarbete mellan ATO och skydd inom varje enskilt skyddsområde.  
Även den centrala rollen är mer tydliggjord.  
 
Styrelsen diskuterar ersättarfrågan för huvudskyddsombud. Vi ser att det med fördel är 
ett lokalt SO som kan utses om behov uppstår.  
 
Kort diskussion gällande skyddskommitté på sektionsnivå förs.  
 
ST arbetsmiljöprogram kommer tas nästa möte. Jessica, Catharina och Natalie 
förbereder. 

 
§ 8 Interna arbetet  
Styrelsen fastställer datum för ombudsmötet till 11-12 november 2024. Förslag på 
plats att vara, skickas in till Magnus. Sanna kommer bjuda in valberedningen till 
styrelsemöte i april. Handlingarna behöver börja ses över.  
 
Styrelseutvecklingen skjuts fram till nästa år. Sanna kommer ha ett möte med Magnus 
Kron och en längre planering behövs. 
 
Catharina påminner om att fylla i sin jul/nyårs ledighet i dokumentet på P: 
 
Genomgång av sektionernas årsmötesdatum. 
Syd- 14 mars, Nord- 29 februari och Väst- 25 januari  
 
Styrelsen fastställer datum för Sektionsdagarna, till 22-23 april 2024. Magnus kollar 
med Arbetets museum i Norrköping samt hotellrum. Förslag att GD bjuds in – Sanna 
gör det.  
 
Styrelsen diskuterar nomineringar till kongressen och avdelningen kommer nominera 
Fredrik Bergman från oss, övriga nomineringar tas i januari. Antal ombud och vem 
som kommer delta tas på decembermötet 
 
Nyhetsbrev- vi har nyligen gått ut med påminnelse om RALS. 
 
§ 9 Värvning 
Catharina redogör för aktuella medlemssiffror som är utskickade. 
 
Styrelsen diskuterar gemensamma synlighetsaktiviteter och värvning samt hur vi kan 
hålla ihop det inom sektionerna. Styrelsen utser Jessica till värvningsansvarig istället 
för Anna, Catharina och Magnus. Magnus uppdaterar värvningsplanen.  
 
§ 10 Övriga frågor 
Sanna kommer lyfta till dagordningen på  Verks MBL gällande klargörande om SSC 
och AI.  
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§ 11 Nästa möte 
2023-12-13_14 fysiskt i Norrköping 
 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet. 
 
 
 
Sanna Norblad     Catharina Backelund 
Ordförande      Sekreterare 
 


